
Bitte schalten Sie Javascript ein, um alle Funktionen nutzen zu können!



    [image: Kakanien Revisited Logo]

[image: Logos Universitaet Wien und BMWF]


            
                
                Skip to the navigation.
                Skip to the content.
                
        

> Log in
                

                


                    
            

        
        
            [bookmark: navigation]
            
            
                
                    Home
Beiträge
Rezensionen
Archiv
> English

                    

                

            


        



   
        


            [bookmark: content]
                
       Kakanien Revisited > mat > IMO1








    Titel
    Managing Cultural Transitions in South-Eastern Europe. The Impact of Creative Industries

    Autoren
      IMO,  Zagreb











Der postgraduale Kurs und das ExpertInnentreffen zum Thema "Kulturelle Transitionen und gegenwärtige kulturelle Zusammenarbeit in Südosteuropa" fand vom 9. bis 15. Mai 2005 am Interuniversitären Zentrum in Dubrovnik statt. Die Organisatoren dieses Treffens waren die Abteilung für Kultur und Kommunikationen des Instituts für internationale Beziehungen (IMO) aus Zagreb in Zusammenarbeit mit dem UNESCO-Programm der Kunstuniversität in Belgrad und dem Institut für Kulturstudien der Philosophischen Fakultät in Rijeka. Das Treffen wurde mit Unterstützung des East-East-Programmes des Open-Society-Instituts (und des Stiftungsnetzwerks Soros) sowie des Ministeriums für Wissenschaft, Bildung und Sport der Republik Kroatien organisiert.


Das diesjährige ExpertInnentreffen und der postgraduale Kurs entstanden aufgrund der vorigen im Jahre 2000 begonnenen postgradualen Kurse, die die Redefinierung kultureller Identitäten zum Thema hatten.


Das Ziel des diesjährigen postgradualen Kurses und des ExpertInnentreffens war, ExpertInnen und interessierten jungen WissenschaftlerInnen, die aus der regionalen Kulturbranche kommen, eine kompetente Diskussion über die regionale kulturelle Zusammenarbeit zu ermöglichen. Die Ziele des diesjährigen Treffens waren: einen analytischen Einblick in theoretische und konzeptuelle Probleme kultureller Transitionen und der kulturellen Zusammenarbeit in Südosteuropa bieten, einen Überblick kultureller Politiken im Kontext kultureller Transitionen und der EU-Integration machen und die kulturelle Zusammenarbeit und die kulturelle Kommunikation in der Region Südosteuropas analysieren.  Dem Treffen wohnten 22 Personen aus Südosteuropa (Albanien, Bulgarien, Kroatien, Mazedonien, Moldavien und Serbien-Montenegro) und aus der EU (Tschechien, Frankreich, Italien und Slowenien) bei.








Postdiplomski tečaj i ekspertski sastanak na temu kulturnih tranzicija i suvremene kulturne suradnje u Jugoistočnoj Europi održani su od 9-15. svibnja 2005. na Interuniverzitetskom centru u Dubrovniku, pod naslovom "Upravljanje kulturnim tranzicijama u Jugoistočnoj Europi: Utjecaj kreativnih industrija". Organizatori ovog sastanka bili su Odjel za kulturu i komunikacije Instituta za medjunarodne odnose (IMO) iz Zagreba, u suradnji sa UNESCO programom Sveučilišta umjetnosti iz Beograda, te Odsjekom za kulturalne studije Filozofskog fakulteta u Rijeci. Sastanak je organiziran uz pomoć East-East programa Instituta Otvoreno društvo (i mreže fundacija Soros), te Ministarstva znanosti, obrazovanja i športa, Republike Hrvatske.


Ovogodišnji ekspertski sastanak i postdiplomski tečaj nastali su na osnovu prethodnih postdiplomskih tečajeva započetih 2000. godine na temu "Redefiniranje kulturnih identiteta". Ove godine postdiplomski tečaj je inoviran uvodjenjem sastanka eksperata (u konferencijskoj formi) na temu "Kulturna suradnja u Jugoistočnoj Europi". Ova inovacija nastala je na osnovu vrlo aktivnog sudjelovanja studenata na tečaju 2004. godine te njihovog prijedloga da se otvori više prostora za uključenost studenata u diskusije.


Namjera ovogodišnjeg postdiplomskog tečaja i sastanka eksperata bila je osigurati ekspertima i zainteresiranim mladim stručnjacima koji dolaze iz regionalnog kulturnog sektora kompetentnu raspravu o regionalnom kulturnom razvoju. Ciljevi ovogodišnjeg sastanka bili su: pružiti analitički uvid u teoretske i konceptualne probleme kulturnih tranzicija i kulturne suradnje u Jugoistočnoj Europi, načiniti pregled kulturnih politika u kontekstu kulturnih tranzicija i EU integracija, te ujedno analizirati kulturnu suradnju i kulturnu komunikaciju na području Jugoistočne Europe. Sastanku je sudjelovalo 22 sudionika  kako iz Jugoistočne Europe (Albanija, Bugarska, Hrvatska, Makedonija, Moldavija, te Srbija i Crna Gora) tako iz zemalja EU (Češka, Francuska, Italija i Slovenija).

The expert meeting and postgraduate course on cultural transitions and contemporary cultural cooperation in Southeastern Europe was held from 9-15 May 2005 at the Inter-University Center (IUC) in Dubrovnik, under the title "Managing Cultural Transitions in Southeastern Europe: The Impact of Creative Industries". The organizers of this meeting were Department for Culture and Communication of the Institute for International Relations (IMO), Zagreb, in association with UNESCO Chair Program at the University of Arts in Belgrade and Department for Cultural Studies, Faculty of Philosophy in Rijeka. The event was organized with the help of The East East Program: Partnership Beyond Borders, Open Society Institute & Soros Foundations Network and the Ministry of Science, Education and Sports, Croatia.


This years’ expert meeting and postgraduate course evolved from previous postgraduate courses that started under the common title ‘Redefining Cultural Identities’. This year the postgraduate course has been innovated by the introduction of the expert meeting in the conference form with the topic ‘Cultural Cooperation in Southeastern Europe’. This innovation followed a very active participation of the 2004's student class, and their proposal to open up more space to student's participation and involvement in discussion on the issues of their interest.
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